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Garanič: 
Chcel by som sa opýtať na Interreg, čo je nové, čo sa deje momentálne v tomto smere. 
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade projektu Interreg, cezhraničná spolupráca Slovensko, Maďarsko, boli termíny 
posunuté nie z našej viny, ale z dôvodu toho, že samotné stretnutie, alebo rokovanie 
monitorovacej komisie bolo naplánované až na druhú polovicu júna a z toho potom vyplývajú 
ďalšie kroky v rámci procesu vyhodnotenia projektov. Zatiaľ informáciu, konkrétnu 
informáciu z rokovania monitorovacieho výboru nemáme. Čiže tak, ako my, aj  myslím, že aj 
múzeum a kultúrne centrum južného Zemplína už netrpezlivo očakáva túto informáciu. 
Pôvodný termín, ako hovoríte, predbežne bol nám oznámený, že to bude február, potom sa 
tento termín posunul na mesiac apríl. Po posledných otázkach, ktoré boli adresované 
podpredsedovi Košického samosprávneho kraja pánovi Zachariašovi, ktorý sa aktívne podieľa 
a je členom monitorovacieho výboru, pri poslednej informácii boli taktiež aj, že sa budú 
zaoberať týmito projektmi v druhej polovici júna. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


